

**Hauptseminar Bachelorarbeit/
Seminar on Specialization Phase
- WINTERSEMESTER 2019/20 -**

- **Vorträge im Hauptseminar im Rahmen der Bachelorarbeit (B) oder der Spezialisierungsphase im Master (M)**
- **Die Vorträge sind öffentlich und finden, sofern nicht anders angegeben, immer mittwochs 15:45-17:15 Uhr im Seminarraum 13/2 statt.**
- **Die Studierenden tragen die Verantwortung dafür, dass Betreuer/Referenten anwesend sind**
- **Die Scheine, die die Betreuer ausfüllen müssen, bekommt ihr bei Kathi Maurer (13/8) oder auf der Homepage unter Studium und Lehre/Organisatorisches/Formulare und Scheine**
- **Anmeldung bitte per Mail oder persönlich bei Kathi Maurer (13/8)**

- **Lectures in the main seminar as part of the bachelor thesis (B) or the specialization phase in the master (M)**
- **The lectures are public and, unless otherwise stated, always take place on Wednesdays 15:45-17:15 in seminar room 13/2.**
- **The students are responsible for the attendance of the supervisors**
- **The forms, which have to be completed by the supervisors, can be found at Kathi Maurer (13/8) or on the homepage under Study and Teaching/Organizational Issues/Forms and Certificates**
- **Please register by mail or in person at Kathi Maurer (13/8)**

**Hauptseminar Bachelorarbeit/
Seminar on Specialization Phase
- WINTERSEMESTER 2019/20 -**

October 16	
October 23	
October 30	
November 6	
November 13	
November 20	
November 27	
December 4	
December 11	
December 18	
January 8	
January 15	
January 22	
January 29	
February 5	